



Protokoll vid styrelsemöte, Svenska Castingförbundet, den 1 juni 2026.

Plats:

Teams

Närvarande:

Anneli Wallström Söderbom

Per-Arne Nilsson

Lise-Lotte Sjödin

Robert Wollenius

Rickard Gustafsson

Åsa Westlund

Erik Karlsson

Adjungerade:

Peter Melander

Lise-Lotte Janson

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

2. Styrelsen välkomnar Marie Hedberg, RS ledamot och SCF:s kontaktperson i RS.

Presentation och kort samtal om hur ett fungerande informationsutbyte mellan Marie som kontaktperson från RS och styrelsen kan fungera samt inom vilka frågor/områden vi kan ha kontakt.

Sammanfattning:

Marie Hedberg, ledamot i Riksidrottsstyrelsen och Castingförbundets kontaktperson, deltog och presenterade sin bakgrund inom idrottsrörelsen, forskning och utbildning. Hon beskrev sin roll som kontaktperson som ett stöd och bollplank snarare än en operativ informationslänk, där initiativ till kontakt främst ligger hos specialförbunden utifrån behov.

Styrelsen diskuterade hur ett fungerande informationsutbyte kan se ut och identifierade särskilt följande värden i kontakten:

- Möjlighet att bolla strategiska frågor, särskilt i komplexa eller osäkra beslutssituationer
- Stöd i frågor kopplade till utbildning, utvecklingsmiljöer och trygg idrott
- Tillgång till omvärldsperspektiv från andra förbund och RF

Marie betonade vikten av att bygga relation och förståelse för förbundets verksamhet som grund för dialog. Marie rapporterade också att dialogen med andra SF efterfrågas i relativt liten utsträckning.

Styrelsen lyfte samtidigt behovet av att:

- Få relevanta inspel om frågor som kan påverka förbundet
- Hålla regelbunden kontakt, utan att belastningen blir för hög



Överenskommelse:

- Styrelsen kontakter Marie inför mötet med RF 17 juni för dialog och inspel avseende beslut som RS tagit gällande huruvida Kast-med-spö-verksamhet är att betraktas som idrottslig verksamhet.
- Marie bjuds in till ett styrelsemöte under hösten
- Kontakt tas löpande utifrån behov

3. Val av justeringsman att jämte ordföranden justera mötesprotokollet

Till justerare valdes Per-Arne Nilsson.

4. Godkännande av dagordning.

Dagordningen föredrogs och godkändes.

5. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll från 23 april 2026 har skickats ut. Styrelsen hade tagit del av innehållet, inga justeringar efterfrågades. Protokollet lades till handlingarna.

6. Skrivelser, se bifogad information

Styrelsen gick igenom inkomna skrivelser och utskick, se bilaga *Styrelseinfo 1 juni*:

- **Kvalitetsuppföljning till föreningar**
En enkät har skickats ut till samtliga föreningar i syfte att få en bild över verksamhetsnivå och utvecklingsbehov. Styrelsen noterade att svarsfrekvensen behöver följas upp.
- **Information till elitaktiva**
Kansliet har skickat ut riktad information till elitaktiva, juniorer och seniorer, kopplat till uttagning och deltagande i årets världsmästerskap (VM). Styrelsen betonade vikten av tydlig och löpande kommunikation i elitfrågor. Elitansvarig (Rickard) och ordförande (Anneli) skickar en påminnelse till kastare gällande att inkomma med svar.
- **RF – kommersiellt nätverk**
Förbundet har mottagit inbjudan från RF att delta i ett kommersiellt nätverk. Ärendet har skickats vidare till ansvariga inom styrelsen för bedömning av relevans och deltagande.
- **Återrapportering till RF**
Förbundets återrapportering till RF har godkänts. Styrelsen noterade detta som positivt och viktigt för fortsatt förtroende och bidragsmöjligheter.
- **Svar gällande stöd till ICSF (internationella förbundet)**
Styrelsen informerades om att förbundet skickat svar till ICSF gällande förfrågan om ekonomiskt stöd (4000 euro). Enligt beslut vid styrelsemöte 20260423 uttryckte förbundet vilja till fortsatt dialog, men avstår från att lämna ekonomiskt stöd i nuläget. Styrelsen lyfte behovet av långsiktighet och tydligare motprestation i internationella samarbeten.
- **Inbjudningar till internationella mästerskap**
Förbundet har mottagit inbjudningar till både Junior-VM samt VM i Casting och Flugkastning. Styrelsen ser detta som en central del av verksamheten, kopplat till pågående arbete med elitstrategin.



▪ **Anläggningsstöd från RF**

Information har inkommit om möjligheter att söka stöd för anläggningar. Styrelsen noterade att detta kan vara relevant för föreningar och bör följas upp vidare.

Beslut:

Skrivelserna noterades och lades till handlingarna.

7. Föreningar, inkommande & utgående

Styrelsen informerades om nya föreningar på väg in, där vissa behöver komplettera sina handlingar (t.ex. stadgar och årsmötesformalia). Diskussion fördes även kring föreningar som ännu inte betalat medlemsavgift, se bilaga *Styrelseinfo 1 juni*.

Det framkom att betalningar sannolikt uteblivit på grund av tekniska eller administrativa orsaker (t.ex. mejl i skräppost), snarare än bristande vilja.

Beslut:

- Pågående ansökningar hanteras vidare av kansliet
- Uppföljning fortsätter kring medlemsavgifter

8. Information- och beslutspunkter, se bifogad information

▪ **SM 2026**

Peter Melander presenterade nuläget i planeringen av SM i Örnsköldsvik. Flera delar är på plats, bland annat:

- Funktionärsutbildning genomförd
- Hemsida och inbjudan publicerad
- Pressarbete igång

Nyhet för året är att parasportklasser inkluderas i SM för första gången, vilket bedöms som en viktig utveckling.

Informationen noterades.

▪ **Verksamhet och projekt**

Lägesrapport gavs för pågående projekt:

- Parasport: framsteg men fortsatt utmaning att få fler föreningar aktiva
- Trygg idrott: utbildning redo att rullas ut
- Ungas delaktighet: enkät klar och workshops planeras
- Rörelsesatsningen i skolan: viss osäkerhet kring föreningsengagemang

Diskussion fördes kring behov av tydligare stöd till föreningar för att starta verksamhet.

Informationen noterades.

▪ **Elitverksamhet**

Status rapporterades för elitverksamheten:

- Utagningsprocess till VM pågår



- Begränsat antal ansökningar har inkommit
- Svårigheter att rekrytera förbundskapten, vi söker vidare
- Styrelsen diskuterade årets ekonomiska villkor och dess påverkan på deltagande.

Informationen noterades. Arbetet fortsätter.

▪ **Kvalitetsuppföljning**

Få föreningar har svarat på utskickad uppföljning. Styrelsen diskuterade behov av tydligare uppföljning och kommunikation kring syftet.

Beslut:

Kansliet tar fram plan för ökad svarsfrekvens.

▪ **Policy – Trygg Castingsport**

Styrelsen diskuterade förslag till policy och konstaterade att den är tydlig och väl i linje med RF:s riktlinjer.

Beslut:

Policyn antogs.

▪ **Anläggnings- och digitaliseringsgrupp**

Styrelsen informerades om status i arbetet med de två grupperna:

Digitaliseringsgruppen är etablerad och har möte planerat
Anläggningsgruppen är ännu inte fullt bemannad

Diskussion fördes kring att grupperna arbetar ideellt, men att vissa uppdrag framåt kan komma att ersättas om de utvecklas till projekt.

Informationen noterades.

▪ **Projekt hemsida**

Status uppdaterades kring hemsidan och dess utveckling. Fokus ligger på att förbättra struktur, innehåll och tillgänglighet (WCAG), vilket är särskilt viktigt med tanke på inkluderingsperspektivet.

Det framkom att arbetet går framåt, men att resurser och tid påverkar takten.

Styrelsen önskar en genomgång av hemsidan vid kommande möte, 17 augusti.

9. Ekonomi

Resultat- och balansrapport jan-april 2026

Styrelsen diskuterade:

- Att resultatet inte är periodiserat
- Att vissa intäkter avser hela året
- Att ekonomin i nuläget är stabil

**Beslut:**

- Rapporten läggs till handlingarna
- Periodiserad uppföljning presenteras vid nästa möte, 17 augusti.

10. Personal & kansli

Inga större förändringar rapporterades.

11. Verksamhet- och projektuppföljning

Styrelsen fick en samlad lägesbild av pågående projekt och verksamhetsområden inom förbundet. Genomgången visade att flera projekt är i gång enligt plan, men att det samtidigt finns utmaningar kopplade till genomförande och föreningarnas engagemang.

Särskilt diskuterades följande:

Parasportutveckling

Arbetet med att utveckla parasportverksamheten fortlöper, men det är fortsatt en utmaning att få fler föreningar att starta upp verksamhet inom området. Det konstaterades att tröskeln kan upplevas som hög för föreningarna och att det krävs både stöd och tydligare vägledning för att underlätta uppstart.

Ungdomsarbete och delaktighet

Arbetet med enkät och planerade workshops för ungdomar lyftes som positivt. Styrelsen såg detta som ett viktigt steg för att öka ungas inflytande i verksamheten och bättre förstå deras behov och drivkrafter.

Trygg idrott

Förbundet har utbildningsmaterial framtaget och är redo att påbörja implementering i föreningarna. Styrelsen betonade vikten av att arbetet genomförs strukturerat och når ut brett i organisationen.

Rörelsesatsningen i skolan

Här identifierades vissa utmaningar, framför allt kopplat till att få till ett tillräckligt stort deltagande från föreningar. Samtidigt lyftes goda exempel där koncept och aktiviteter fungerat väl.

I diskussionen lyftes övergripande att flera projekt är välplanerade men att genomförandet i stor utsträckning är beroende av föreningarnas aktiva deltagande. Styrelsen betonade därför behovet av fortsatt dialog, stöd och uppföljning gentemot föreningarna för att nå önskad effekt.

Beslut:

Informationen noterades. Arbetet fortsätter enligt plan med fokus på ökat föreningsengagemang.

12. Internationella frågor

Styrelsen diskuterade det internationella deltagandet och representation. Utmaningar finns i att säkerställa aktiv och konstruktiv representation.

Beslut:

Fortsatt arbete med internationell närvaro.

13. Övriga frågor

Styrelsen diskuterade:



- Inkommen visselblåsning och hantering av denna.
- Vikten av dialog och relationsbyggande i organisationen i syfte att, särskilt kanslipersonal och styrelserepresentanter, lyssna in och om möjligt ta tag i otydligheter och/eller olika synpunkter i tid.

Bedömningen är att ärendet inte kräver ytterligare åtgärd i nuläget, mer än att var och en har ett ansvar för att dels representera förbundet och dess verksamhet, dels vara lyhörda för vad som sägs.

Beslut:

Inga vidare åtgärder.

14. Nästa styrelsemöte

Nästa möte hålls 17 augusti 2026.

15. Avslutning

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet
Åsa Westlund

Justeras

Anneli Wallström Söderbom

Per-Arne Nilsson

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This document contains 6 pages before this page
Dokumentet inneholder 6 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 6 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 6 sider før denne side

Detta dokument innehåller 6 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende